
Protokół Nr 10/15

z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku,
które odbyło się w dniu 25 września 2015 r.

1. Sprawy regulaminowe.
- stwierdzenie quorum
Wiceprzewodniczący Komisji Robert Kujawski otworzył posiedzenie i stwierdził qu-
orum – lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
- porządek obrad
Prowadzący  obrady  przypomniał  projekt  porządku  posiedzenia,  zapytał,  czy  ktoś
z członków Komisji chciałby zgłosić wniosek o jego zmianę, a po stwierdzeniu, że nikt
się nie zgłasza poddał pod głosowanie porządek obrad.
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w wyniku głosowania jednogłośnie (9 gło-
sów za) przyjęła porządek obrad, jak niżej:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Wniosek do Rady Miejskiej w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji.               
3. Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2015 r.                                  
4. Zaopiniowanie projektów uchwał.                                                                                 
5. Sprawy bieżące.
- wyłożenie do wglądu protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Wniosek do Rady Miejskiej w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zgłosiła na Przewodniczącego Ko-
misji Finansów kandydaturę Bogusława Dobkowskiego, który wyraził zgodę           na
kandydowanie. 

               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (7 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) wystąpiła z wnioskiem do Rady Miejskiej o wybór na Przewodniczącego Komisji
Finansów  radnego  Bogusława  Dobkowskiego.  Jednocześnie  Komisja  zwróciła
się  do  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  o  wystąpienie  z  inicjatywą  uchwałodawczą
w tej sprawie i umieszczenie projektu uchwały  w porządku obrad najbliższej sesji Rady
Miejskiej.

3. Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2015 r.
Informację dotyczącą wykonania budżetu za I półrocze 2015 r. przedstawił Skarbnik
Miasta Artur Michałuszek.
W dyskusji  udział  wzięli:  Skarbnik Miasta  Artur  Michałuszek,  Zastępca Prezydenta
Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, radny Bogusław Dobkowski,  radny Robert
Danielkiewicz, radny Krzysztof Kido, radny Robert Kujawski, radna Lidia Matuszew-
ska, radny Marcin Sałata.
Opinia dotycząca projektu uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania bu-
dżetu Miasta Słupska, informacji o przebiegu wykonania planów finansowych jedno-
stek, o których mowa w art. 9 pkt 10, 13 i 14 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku



o finansach publicznych oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy fi-
nansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych, za I półrocze 2015 roku
(Druk Nr 15-18)
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (1 głos za, bez głosów przeciw, 5 głosów wstrzymują-
cych) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

      Jednocześnie Komisja w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością
głosów (1 głos za, bez głosów przeciw, 4 głosy wstrzymujące się) zwróciła się z wnio-
skiem do Prezydenta Miasta, aby za pośrednictwem Związku Miast Polskich lobbował
w spawie zmiany ustawy o ochronie praw lokatorów, w kierunku umożliwiającym sa-
morządom uzyskiwanie co dwa lata informacji o dochodach najemców mieszkań komu-
nalnych w celu ustalania czynszu ekonomicznego.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.

Opinia dotycząca projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przenie-
sienie na rzecz Gminy Słupsk prawa własności nieruchomości stanowiącej własność
Miasta Słupska położonej w Głobinie (Druk Nr 15-2)
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia dotycząca projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu
nieruchomości Miasta Słupska nieruchomości położonej przy ulicy Bohaterów Wester-
platte 68-69 w Słupsku (Druk Nr 15-7)
W dyskusji udział wzięli: Skarbnik Miasta Artur Michałuszek, radny Krzysztof Kido.
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2015 rok (Druk Nr 15-11)
               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia dotycząca projektu uchwały w sprawie porozumienia o zawarciu partnerstwa po-
między Akademią Pomorską w Słupsku a Miastem Słupsk dotyczącego wspólnej reali-
zacji zadania pn. „Przestrzeń Akademii Pomorskiej i Miasta Słupsk – dla LUDZI, dla
EDUKACJI, dla ŚRODOWISKA, dla NAUKI” planowanego do złożenia do konkursu w
ramach Poddziałania 11.4 „Ochrona różnorodności biologicznej” Regionalnego Progra-
mu Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020” (Druk Nr 15-13)
               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.
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Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2015 rok (Druk Nr 15-14)
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2015 rok (Druk Nr 15-15)

               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2015 rok (Druk Nr 15-16)

                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia dotycząca projektu uchwały  w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finanso-
wej Miasta Słupska na lata 2015-2030 (Druk Nr 15-17)
W dyskusji udział wzięli: Skarbnik Miasta Artur Michałuszek, radny Robert Kujawski.
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (2 głosy za, bez głosów przeciw, 4 głosy wstrzymujące
się) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  LVI/730/06
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 kwietnia 2006 r. w sprawie realizacji założeń kon-
cepcji  funkcjonalno-finansowej  dla  obszaru  "Podgrodzia"  uwzględniającej  poprawę
układu komunikacyjnego miasta (Druk Nr 15-20)
W dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radny
Krzysztof Kido.
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (8 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

       

Opinia dotycząca projektu uchwały  w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVI/378/08
Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  27  sierpnia  2008  roku  w  sprawie  przystąpienia
do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Śródmieście " w re-
jonie Starego Rynku w Słupsku (Druk Nr 15-21)
W dyskusji udział wzięli: radny Robert Kujawski, radny Krzysztof Kido, tadny Robert
Danielkiewicz.
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (2 głosy za, 1 głos przeciw, 3 głosy wstrzymujące się)
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.
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Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  LVI/718/06
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 kwietnia 2006 roku w sprawie budowy „Centrum
Rekreacji Sportowej i Rehabilitacji w Słupsku” (Druk Nr 15-22)
               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.
Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XXV/358/08
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 lipca 2008 roku w sprawie realizacji inwestycji pn.
„Park Wodny Centrum Rekreacji, Sportu i Rehabilitacji w Słupsku” (Druk Nr 15-23)
               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

Opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2015 rok (Druk Nr 15-29)
               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.

5. Sprawy bieżące.

Komisja przyjęła do wiadomości n/w korespondencję:                                                      
- pismo z 23 czerwca 2015 r. w imieniu mieszkańców ul. Prof. Orłowskiego w sprawie 
doprowadzenie oświetlenia na tej ulicy i odpowiedź  w tej sprawie Zarządu Infrastruk-
tury Miejskiej z 22 lipca 2015 r.,    
- pismo mieszkanki Słupska z 25 czerwca 2015 r. w sprawie odstąpienia od żądania
zwrotu bonifikaty udzielonej na zakup mieszkania oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta
w tej sprawie z 8 lipca 2015 r. i z 27 lipca 2015 r.,
- pismo z 31 sierpnia 2015 r. mieszkańca Słupska w sprawie braku zgody na prowadze-
nie inwestycji  p.n: ”Budowa sieci wodociągowej w rejonie ul. M. Zaborowskiej” przez
teren zainteresowanego i odpowiedź w tej sprawie z 16 września 2015 r. Prezesa Zarzą-
du „Wodociągów Słupsk” ,
- pismo z 18 sierpnia 2015 r. mieszkanki Słupska o przywrócenie do 90% wysokości
bonifikaty przy wykupie mieszkań,
- pismo z 22 czerwca 2015 r. pracowników przedszkoli miejskich w sprawie planów
utworzenia wspólnej obsługi księgowej. 
Komisja Finansów w wyniku głosowania większością głosów ( 1 głos za, 5 głosów
przeciw, 1 głos wstrzymujący się)  nie poparła wniosku radnego Krzysztof Kido o li-
kwidację Straży Miejskiej.
               Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  (7  głosów za,  bez  głosów przeciw,  1  głos  wstrzymujący  się)  wystąpiła
z wnioskiem do Prezydenta Miasta o przygotowanie i przekazanie Komisji informacji
o planach Prezydenta w stosunku do Straży Miejskiej.
 Prowadzący obrady Robert Kujawski poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego
posiedzenia Komisji.
                Komisja Finansów Rady Miejskiej w wyniku głosowania jednogłośnie (9 gło-
sów za) przyjęła protokół Nr 9/15 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 28 sierpnia
2015 r.
Na tym posiedzenie zakończono.
Protokół sporządziła: Wiceprzewodniczący Komisji
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Dyrektor WORM
/-/ Barbara Sienkiewicz          Robert Kujawski
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